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JEDNOTNÉ POTRAVINY NA EVROPSKÉM TRHU? MÝTUS!

Jana Kremlová vybudovala společnost Alika, která dodává 

kvalitní suché plody a sušené ovoce a podobné výrobky nejen 

do maloobchodu a řetězcům, ale i výrobcům, hotelům či leteckým 

společnostem. Jak vidí úspěšná podnikatelka české potravinářství?
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PROČ V ČESKU NEFUNGUJE PPP?

Od projektů Public Private Partnership jsme si slibovali více, 

než se podařilo získat Ve srovnání se zeměmi OECD jsou u nás 

podobné projekty zcela výjimečné. Hledáme odpovědi, co je toho 

příčinou.
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FENOMÉN BITCOIN

□o světa kryptoměn nechá nahlédnout expert Karel Fillner, 

bitcoinový nadšenec, propagátor digitálních měn a provozovatel 

bitcoinového online magazínu btctip.cz. Bitcoin si to zaslouží, 

protože představuje fenomén, Jedni tvrdí, že nedoceněný, 

jiní, že přeceňovaný. Posuďte sami.
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TECHNOLOGIE VLÁDNOU I MODERNÍMU MALOOBCHODU

Maloobchod stejně jako jiná odvětví prochází zásadními změnami, 

čelit jim musejí velcí i malí, a byť se to na první pohled třeba ani 

nezdá, je těch změn neobyčejně mnoho. Technologie začínají ovládat 

i toto odvětví, jak dokazují experti poradenské společnosti PwC.
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PŘEŽIJE ČESKÉ POTRAVINÁŘSTVÍ ROK 2030?

Vládní dokument Ministerstva zemědělství České republiky definuje 

cíle pro potravinářství do roku 2030. S jakými riziky se tuzemské 

potravinářství vyrovnává a jaké příležitosti a výzvy před ním stojí? 

Odpovědí hledáme spolu s prezidentem Potravinářské komory ČR,
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SMLOUVA, KTERÁ MŮŽE ZMĚNIT SVĚT

Obchodních smiuv je každoročně podepsáno mnoho, i těch 

mezinárodních. Přesto z nich ČETA, smlouva mezi Evropskou 

unií a Kanadou, výrazně vybočuje. Jde totiž o smlouvu zcela 

průlomovou. Nejen o ní s Jiřím Krejčou, prezidentem Kanadské 

obchodní komory v České republice.
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